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Ansvarshavende: Afdelingsbestyrelsen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tirsdag den 13. september var der indkaldt til 
debatmøde i Fælleshuset. Der var mødt godt 
100 beboere op, og stemningen var spændt. 

Gruppen der havde bedt om mødet, havde 
valgt at lade to forholdsvis nye ansigter frem-
lægge deres synspunkter, som dog blev en 
reduceret, men mere forståelig og positiv 
udgave, af det i forvejen rundsendte brev.  
Der fremkom i stedet ønsker om et højere 
informationsniveau, mindre pengeforbrug ved 
f.eks. opførelse af legepladser, ved at lade 
beboerne deltage i arbejdets udførelse, samt 
et oplæg til at lave børne- ungdomscafe i 
Fælleshuset, og sidst men ikke mindst, at 
bilægge de stridigheder der har været mellem 
den tidligere ”gruppe” og resten af beboerne. 

Afdelingsbestyrelsen fremlagde sine ideer til 
fremtidens aktiviteter, som falder godt i tråd 
med det fremførte, og herefter forklarede af-
delingsbestyrelsen om de indviklede regler 
der er med hensyn til lege- pladser 
og ansvarsfordelingen, som gør 
det meget besværligt selv at 
lave en legeplads. 
Med hensyn til ung-
domscafe, er der in-
gen der stiller hindrin-
ger i vejen hvis nogle 
vil lave dette, man 
må blot konstatere 
at der i den al-
dersgruppe dette 
vil omhandle, er 
meget få børn. 

 

 

 

Herefter fremlagde afdelingsbestyrelsen 
regnskabstallene for vores Edb-lokale, med 

udlejning og undervisning, og når vi har fået 
pengene ind for den sæson vi netop er gået 
ind i, er der et overskud på ca. 66.000 kr. 
hvilket dækker den investering der har været. 

Endvidere har afdelingsbestyrelsen tjent ca. 
20.000 kr. ved arrangementer, og yderligere 
haft et overskud på ca. 280.000 kr. 
ved selv at forestå en del af 
administrationen, så alt i alt 
har afdelingsbesty-
relsen ikke brugt 
unødigt penge. Vi har 
også fravalgt kongresser 
for ca. 40.000 kr. årligt, 
og afdelingsbestyrelsen 
har vedtaget ikke at yde 
kørselsgodtgørelse, tele-
fonpenge eller andre ydelser. 

Man blev stiltiende enige på mødet om at 
prøve at se frem, og standse den mudder-
kastning og de meningsløse beskyldninger 
der har hersket, idet dette ikke har medført 
noget godt, men blot har kostet afdelingen ca. 
40.000 kr. i sagsbehandling. 

Hvis en gruppe i fremtiden repræsenteres af 
talspersoner der vil arbejde konstruktivt, som 
det skete ved debatmødet, er afdelingsbesty-
relsen altid villige til at debattere tingene og 
oplyse om begrundelser og forhold, der ligger 
til grund for afdelingens drift. 

Endvidere blev der på mødet bedt om, at 
ingen grupper eller enkeltpersoner, sender 
breve ud, eller sætter opslag op, uden at til-
kendegive hvem der er ansvarlig for skrivel-
sen, samt at ingen egenhændigt kontakter 
afdelingens samarbejdspartnere, og direkte 
blander sig i de aftaler der er truffet. 

Nyhedsbrev for Boligselskabet Vendersbo 

Afdeling Lindehaven & Sundtoften 

Debatmøde 



 

 

 

Der er på nuværende tidspunkt en del, der 
har vist interesse for 
at høre mere om den 
mulighed der er, for at 
få lavet et nyt bade-
værelse. 

Derfor indbyder afde-
lingsbestyrelsen de 
interesserede til et 

kort møde, hvor vi vil forsøge at belyse hvad 
der kommer til at ske, og de muligheder der 
er. 

Mødet finder sted onsdag den 28. september 
kl. 19.00 i Fælleshuset. 

 

 

 

Så starter bankosæsonen igen, og første 
gang er søndag den 18. september kl. 14.00 i 
Lindehavens cafeteria, hvor salget af plader 
starter kl. 13.00. 

Der spilles 23 spil som vi plejer, og prisen er 
7kr. pr. plade. I Lindehaven kan man købe 
kaffe og kage i pausen, og her er der ikke 
noget startgebyr, men når vi spiller i Fælles-
huset i Sundtoften, er der et startgebyr på 7 
kr., og dette dækker, at der er tilbud om gratis 
kaffe og kage. Beløbet skal betales selv om 
man ikke vil have noget, og det kan ikke byt-
tes til øl eller vand. 

I Sundtoften spiller vi, som vi plejer, den før-
ste tirsdag hver måned, og første gang er 
tirsdag den 4. oktober kl. 19.00. Dørene luk-
kes op kl. 18.00. 

Ved bankospil i Fælleshuset vil udestuen 
være røgfrit område. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Så er det atter blevet tiden, hvor vi skal have 
ålegilde, og selv om ålebestan-
den er reduceret kraftigt i de 
senere år, er det lykkedes os at 
skaffe ål. 

Vi kan derfor indbyde til åle-
gilde tirsdag den 27. sep-
tember kl. 18.30 i Fælles-
huset. 

Der vil blive serve-
ret stegte ål med 
stuvede kartofler 
samt citronfromage 
med fløde. Herefter vil 
der blive serveret kaffe og te. 

På grund af den høje pris på ål, vil prisen 
blive 65 kr. pr. person. 

Der sælges drikkevarer til 
Fælleshuspriser. 

 

Tilmelding skal 
afleveres i post-
kassen ved Fæl-
leshuset nr. 418, eller 
i afdelingsbestyrel-
sens postkasse i Lin-
dehavens Centerbyg-
ning, senest fredag den 23. 
september. 

------------------------------------------------- 

 

Sundtoften/Lindehaven nr.______________ 

 

Tilmelder hermed __________ personer til 

ålegildet den 27. september. 

Arrangementer 

Møde om badeværelser – Banko - Ålegilde 

Badeværelser 

Banko. 

Ålegilde 


